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1. Dagsorden 
1.a Godkendelse af dagsorden 

Godkendt uden kommentarer 

2. Meddelelser 
2.a Studienævnsforperson 

Rineke orienterer studienævnet om, at der i studieåret 2020/2021 har været én 
eksamensklage på uddannelserne. Den studerende fik ikke medhold.  
Tallet er lavt sammenlignet med resten af Det Humanistiske Fakultet. 
  

2.b Studieleder 
Instruktortimer i Teoretisk og Anvendt Sprogvidenskab II – Fonetik.  
Thomas deltog i et møde med fagrådet, som har bedt ham om at flere instruk-
tortimer i Teoretisk og Anvendt Sprogvidenskab II – Fonetik. Thomas har efter-
følgende holdt møde med institutleder, som har bevilliget 26 instruktortimer til 
faget.  
 
Sygemelding. 
Thomas fortæller studienævnet, at Laila er sygemeldt og derfor ikke kommer til 
at deltage i studienævnets møder i den nærmeste fremtid. 
 
Studiestart.  
Thomas orienterer studienævnet om status på studiestarten.  
Sille er i gang med planlægningen og der er ansat studiementor, samt to koor-
dinerende tutorer på bacheloruddannelsen. Laura supplerer med, at hun netop 
har takket ja til at være koordinerende tutor på kandidatuddannelsen.  
 
Dimission. 
Maria og Heidi planlægger arrangementet sammen med to studerende. Arran-
gementet er 30. juni 2022.  
 
Undervisningsevalueringer.  
Fagrådet har udtrykt et ønske om at tage punktet op til diskussion igen.  

Referat 
Studienævn: Studienævn for Audiologopædi 
Dato og tidspunkt: 09. maj kl. 13:15-16:15 
Sted: Lysningen, Stuen 
Deltagere: Rineke Brouwer, Thomas O. Madsen, Camilla Slot Mehlum 

(indtil 15.00), Laura Nyholm Jacobsen, studiesekretær Heidi 
Christensen, videnskabelig assistens Maria Nysom Kjær-
gaard. 

Afbud fra: Laila Kjærbæk, Stine Sune Isaksen, Aske Ennesen Kro-
mann, og Marie Welling. 

Referent: Hala Ajine Wandall 
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Herudover har Uddannelsesrådet vendt problematikken omkring brugen af fri-
tekstfelterne i undervisningsevalueringer. Her foreslås at man som underviser 
går til sin institutleder, hvis der er mange negative kommentarer i fritekstfel-
terne.  
 
 

2.c De studerende 
Projektorienteret forløb. 
De studerende har været utilfredse med udvalget af vejledere til projektoriente-
ret forløb. Der er flere undervisere, som de studerende ikke har kunne vælge i 
systemet. 
Hertil supplerer Thomas, at der er strikse regler for, hvem der må (og ikke må) 
vejlede de studerende i forbindelse med specialer og projektorienteret forløb. 
Her drøfter studienævnet kort, at der er nogle undervisere, der har indgået uof-
ficielle aftaler med studerende om, at de vil vejlede dem, selvom disse undervi-
sere ikke må vejlede. Studienævnet bliver enige om, at der skal meldes klart 
ud til de studerende samt underviserne, at der ikke må laves aftaler i forvejen.   

2.d Sekretariatet 
Ingen meddelelser  

2.d.1 Ny studenterrepræsentant 
Hala opfordrer Laura, Aske og Marie til at finde en ny studenterrepræsentant, 
da Stine har været nødsaget til at trække sig.  
  

3. Merit- og dispensationsansøgninger 
3 Behandling af indkomne studenteransøgninger i SAGA 

  

4. Sager til behandling: Eksamen 
4.a Årsberetning fra Censorkorpset 

Studienævnet hæfter sig ved, at årsberetningen er overvejende positiv.  
Censorkorpset udtrykker et ønske om et endnu tættere samarbejde med stu-
dieledelsen 
Derudover, vil censorkorpset gerne have de nye censorer på et online censor-
kursus for at klæde dem bedst muligt på til censorhvervet. Hertil er studienæv-
net kritiske – det er faggruppens oplevelse at der er en diskrepans mellem fag-
gruppens og censorgruppens forventninger til, hvad der skal indgå i en op-
gave; eksempelvis, hvordan de studerende har fundet frem til de valgte kilder. 
Hertil drøfter studienævnets medlemmer muligheden for at deltage i kurset, og 
dermed kan tage stilling til, i hvor høj grad der skal reageres på det.  
Studienævnet drøfter derudover, med udgangspunkt i en specifik situation, 
hvordan selve censorfordelingen foregår.  
 
  

5. Sager til behandling: Undervisning 

https://web.firstagenda.com/committees/199169/agendas/2523834/items/23656375/annotations
https://web.firstagenda.com/committees/199169/agendas/2523834/items/23656376/documents/56118880
https://web.firstagenda.com/committees/199169/agendas/2523834/items/23656367/documents/56118911
https://web.firstagenda.com/committees/199169/agendas/2523834/items/23656359/documents/56123420
https://web.firstagenda.com/committees/199169/agendas/2523834/items/23656368/documents/56118934
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5.a Indstilling til talentudmærkelse på eksamensbeviset 
Studienævnet læser indstillingen igennem og bliver enige om, at de indstiller 
den studerende til en talentudmærkelse på sit eksamensbevis.  
  

6. Sager til behandling: Studieordninger 
6.a Ingen sager til behandling 

  

7. Sager til behandling: Kvalitetspolitik 
7.a Referat fra Aftagerpanelsmøde 

Studienævnet hæfter sig ved, at der var et lavt fremmøde til aftagerpanelsmø-
det. Hertil drøfter studienævnet, om dette kan være som følge af, at aftagerpa-
nelet sidst mødtes i september.  
  

7.b Frafald 
Studienævnet drøfter bachelorfrafaldet, der er ved at have stabiliseret sig 
igen efter høje frafaldstal på årgangen der startede i 2019 og dermed var på 
deres 2. semester, da Corona pandemien bredte sig. 
Sammenlignet med resten af Humanioras uddannelser, ligger frafaldet lavt. 
Hertil diskuterer studienævnet, at der har været et højere frafald på uddannel-
sen efter, at der er kommet et større optag, men ikke holddeling i undervisnin-
gen.  
 
Studienævnet drøfter kandidatfrafaldet og understreger, at der er et lavt fra-
fald sammenlignet med Humanioras andre uddannelser – og at en enkelt per-
sons frafald procentmæssigt er højt, da kandidatuddannelsen ikke har et stort 
optag.  
  

7.c Studieintensitet og Ledighed 
Studienævnet diskuterer især studieintensitet, herunder faldet i de studerendes 
selvrapporterede studieintensitet. Hertil drøfter studienævnet, at de studerende 
måske opprioriterer relevant studiejob eller andre aktiviteter, som kan tage fo-
kus fra deres studieintensitet.  
Dertil diskuteres der, at de studerende får en høj arbejdsbelastning i løbet af et 
semester grundet de lange eksamensperioder og de kortere og kortere seme-
stre.  
Herudover diskuterer studienævnet, at underviserne skal fortsætte med at 
gøre de studerende opmærksomme på, at der er en høj arbejdsbelastning. 
   

8. Andre sager til behandling 
8.a Ansøgning om midler 

Studienævnet har ved skriftlig høring efter mødet godkendt ansøgningen på i 
alt 5.000 kr. til dimissionsfesten 2022.  

https://web.firstagenda.com/committees/199169/agendas/2523834/items/23702860/documents/56120518
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9. Eventuelt 
- Eventuelt 

 
 
 
Mødet sluttede 15:40 
Med venlig hilsen 
 
Hala Ajine Wandall 
Studienævnssekretær 
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